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Készült: A Pénzügyi Bizottság 2016. január 25-ei munkaterv szerinti nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Papp Péter elnök, Elekes László, Metzger Gyula, Németh Ferenc, 

Sólyom Jöran, Székely Antal, Túri Bernadett bizottsági tagok 

Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak:   Dr. Mátics István, Gyuga Mihály bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Papp Péter elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 10 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt, ismertette az 

ülés napirendi pontjait. 

  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi 

pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

8/2016. (I.25.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2016. január 25-ei 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2016. január 26-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

3. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag 16 óra 12 perckor megérkezett a bizottság ülésére. A jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 8 fő  

 

1. NAPIRENDI PONT: A képviselő-testület 2016. január 26-ai ülése előterjesztéseinek 

     megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést és a helyben kiosztott kiegészítést. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy frakció ülésen áttekintették a napirendhez tartozó 

anyagokat és a HÉBÉ kérelmével kapcsolatban javaslatuk az, hogy a térítésmentes bérleti szerződés 2016. 
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év augusztus 31-ig szóljon.  Ezen idő alatt dolgozzanak ki egy bérleti rendszert, ami egységes a városban. 

Az indok az, hogy minden civil és sport szervezetnél másként alakultak a bérleti szerződések, ezt 

szeretnék egységesíteni. Egységes elv alapján kidolgozott szerződéseket szeretnének. Kérte, hogy a 

Pénzügyi Bizottság támogassa módosító javaslatát.   

 

Papp Péter elnök kérte, hogy szavazzanak Székely Antal bizottsági tag módosító javaslatáról, miszerint 

a HÉBÉ Alapfokú Művészeti Iskolával kötendő szerződés lejárta 2016. augusztus 31-e legyen és a 

Pénzügyi Bizottság felkéri a hivatal munkatársait, hogy dolgozzanak ki egy egységes bérleti rendszert a 

bérlemények használatára. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

9/2016. (I.25.) PB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta azon 

módosító javaslatot, miszerint a HÉBÉ Alapfokú Művészeti Iskola térítésmentes bérleti szerződése 2016. 

augusztus 31-ig szóljon és kidolgozásra kerüljön egy egységes bérleti rendszer.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

10/2016. (I.25.) PB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést azzal a 

módosítással, hogy a HÉBÉ Alapfokú Művészeti Iskola térítésmentes bérleti szerződése 2016. augusztus 

31-ig szóljon és kidolgozásra kerüljön egy egységes bérleti rendszer.  

 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy az adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeiről szóló tájékoztatót a költségvetés elfogadása előtt kell elfogadnia a képviselő-

testületnek. A bevételek 50 %-ig vállalható kötelezettség. Ezt célzott bemutatni az előterjesztés. A 2016. 

évi költségvetésben nem terveztek adósságot keletkeztető ügyletet.  
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Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

11/2016. (I.25.) PB határozata 

 „Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből 

eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének 

megállapítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár igazgatójának beszámolója az intézmény 2015. évi 

tevékenységéről 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, hogy intézményvezető asszony 1 fő 

létszámemelést kért. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy a szakbizottság elfogadta a beszámolót és támogatta 

intézményvezető asszony kérelmét. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

12/2016. (I.25.) PB határozata 

„Az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár igazgatójának beszámolója az intézmény 2015. évi 

tevékenységéről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár igazgatójának beszámolója az 

intézmény 2015. évi tevékenységéről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Nemzetiségi önkormányzatokkal kötött megállapodások felülvizsgálata 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy érdemi változást nem tartalmaznak a szerződések, a 

változtatások annyiban merültek ki, hogy átfésülésre kerültek a megnevezések, Pl. önkormányzat hivatala 

helyett polgármesteri hivatal, illetve a település jegyzője helyett jegyző szerepel a szövegben, a 

jogszabályban való megjelölésnek megfelelően.   

 



4 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

13/2016. (I.25.) PB határozata 

a „Nemzetiségi önkormányzatokkal kötött megállapodások felülvizsgálata” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Nemzetiségi önkormányzatokkal kötött megállapodások felülvizsgálata” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Döntés a 2014-2020 közötti TOP pályázatok előkészítéséről 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Elmondta, hogy az előterjesztésben részletezve vannak, melyek azok a pályázati célok és források, melyre 

az önkormányzat pályázni kíván.  A TOP pályázatokra 5 M Ft-ot különítettek el a 2016. évi 

költségvetésben. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a szakbizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztést.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

14/2016. (I.25.) PB határozata 

a „Döntés a 2014-2020 közötti TOP pályázatok előkészítéséről” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a 2014-2020 közötti TOP pályázatok előkészítéséről” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

A család- és gyermekjóléti központ kialakításával kapcsolatos döntések 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

A törvényi előírásoknak megfelelve létszámemelést kell végrehajtani a Szociális Szolgálatnál és ehhez a 

tárgyi és dologi többletforrást is biztosítani kell. Ezen összegek tervezésre kerültek a 2016. évi 

költségvetésben.   

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

15/2016. (I.25.) PB határozata 

„A család- és gyermekjóléti központ kialakításával kapcsolatos döntések” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A család- és gyermekjóléti központ kialakításával kapcsolatos döntések” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Csatlakozás a Tata és Környéke Turisztikai Egyesülethez a tervezett oroszlányi turisztikai fejlesztések 

megvalósíthatósága céljából 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, hogy a múlt heti bizottsági ülésen már 

tárgyaltak az előterjesztésről, de nem döntöttek. Elmondta, hogy alpolgármester urat és v. Nagy Csaba 

turisztikai referenst is meghívta a mai ülésre, akiktől további információt szerettek volna kérni az 

anyaggal kapcsolatban. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy ez egy olyan pályázati rendszer, ami nélkül nagy esély van, 

hogy nem fogadnak be pályázatot, tehát ez egy szükséges plusz kiadás a város részéről. Ezen kívül más 

nem ösztönöz, semmilyen érdek nem fűződik ahhoz, hogy csatlakozzanak a szervezethez.  Mást nem 

tehetnek, ha pályázni szeretnének, akkor csatlakozni kell. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, ez egy olyan előkészítő munka volt, amiből a VFKB kimaradt. 

Az ülésen azonban részt vett a tatai szervezet vezetője, így több információhoz jutottak. 

Próbáltak arra kérdezni, hogy ezt a tagságot nem lehetett volna-e partnerséggé fejleszteni, személy szerint 

is szívesebben látta volna a várost egy együttműködésben. A szervezet rendelkezésre álló javai 

segítségével Oroszlány a jövőben egy turisztikai desztinációs menedzsment szervezetet létrehozhatna. 

Ennek ellenére a bizottság egyhangúlag támogatta a napirend elfogadását és a TOP-os pályázatoknál 

kifejezetten a turisztikára vonatkozó részt.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy egy olyan turisztikai központhoz csatlakoznak, ahol 

Oroszlány önállóan sem tudna olyan számokkal megjelenni, mint Tata vagy Mór. Egyetlen egy lehetőség 

van, ha megfelelő érdek-képviselettel, aktivitással próbálják meg a tatai központot abba az irányba terelni, 

hogy ne csak Tata érvényesítse az oroszlányi területekről az előnyt, hanem valamilyen szinten, Oroszlány 

is, pl. időarányosan szállásoltatás, vendéglátás Oroszlány vonatkozásában is jelenjen meg.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, naiv dolog lenne azt gondolni, hogy a tataiak belemennének 

abba, hogy a konkurenciát hirdetik. Nem tehetnek mást, ez a pályáztatás feltétele. Véleménye szerint 

ennél sokkal nagyobb propagandát tudnának kifejteni, ezért sajnálja ezt az összeget. 

Véleménye szerint egy minimális, sokkal kisebb idegenforgalmi adót kellene bevezetni, így több vendég 

éjszaka lenne, mint amit minimumban előírnak, és akkor nem kellene csatlakozni, erre azonban már nincs 

idő. 

Ennek más előnye is lenne, például ha ezt az idegenforgalmi adót úgy terjesztenék ki, hogy aki az 

önkormányzatnál bejelentkezik, nem számítana turisztikai vendégnek, így legalább tudnák, hogy hányan 

dolgoznak Oroszlányban.  

 

Papp Péter elnök egyetértett az idegenforgalmi adó bevezetésével rövid időn belül. Arra is jó lenne, 

hogy felmérjék ki az, aki állandóan itt tartózkodik, most erről semmiféle információjuk nincs. Ezzel 

kiválthatnák a szervezeti csatlakozást is. 
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Sólyom Jöran bizottsági tag egyetértett Gyuga Mihály képviselő társával, nekik kell agresszívnek lenni. 

Egy 5 éves tagságot váltanak meg, és ez az idő elég kell, hogy legyen arra, hogy a marketing és humán 

oldalát ennek a tagságnak megismerjék. Úgy gondolta, hogy az 5 év végére igen is fel kell állítaniuk egy 

olyan stratégiát, aminek az eredménye képen lehet egy saját TDM-ük. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

16/2016. (I.25.) PB határozata 

a „Csatlakozás a Tata és Környéke Turisztikai Egyesülethez a tervezett oroszlányi turisztikai 

fejlesztések megvalósíthatósága céljából” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Csatlakozás a Tata és Környéke Turisztikai Egyesülethez a tervezett oroszlányi 

turisztikai fejlesztések megvalósíthatósága céljából” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy a turisztikai referens fogja-e koordinálni ezt a 

folyamatot. 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy az önkormányzatok önkormányzati képviselők által képviselik a 

településeket. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző 16 óra 40 perckor elhagyta a bizottság ülését.  

 

2. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató önkormányzati szerződésekről   

  

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Túri Bernadett bizottsági tag jelezte, hogy érintettsége okán nem kíván szavazni. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, - Túri Bernadett nem 

vett részt a szavazásban -7 igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

17/2016. (I.25.) PB határozata 

önkormányzati szerződésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta az 

önkormányzati szerződésekről szóló előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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3. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció   

 

Kérdés, hozzászólás nem volt.  

 

 

 

Papp Péter elnök a bizottság nyílt ülését 16 óra 42 perckor bezárta. 

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 Papp Péter    

 elnök  bizottsági tag 

 

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


